

Terms & Conditions

الشروط والأحكام

The following terms and conditions apply to the discount offered to ADIB Visa cardholders who visit a Village that is member of "The Bicester Village Shopping Collection".

تتطبق الشروط والأحكام التالية على العروض المقدمة إلى حاملي بطاقة فيزا من مصرف أبوظبي الإسلامي الذين يزورون قرية عضو في "مجموعة تسوق قرية بيسستر".

1.1 A "eVIP Card" is a reward card that entitles ADIB Visa cardholder to receive a ten percent (10%) discount on products within participating boutiques at participating Villages.

1.1 بطاقة eVIP Card هي بطاقة مكافآت تمنح حامل بطاقة فيزا من مصرف أبوظبي الإسلامي الحق في الحصول على خصم عشرة بالمئة (10%) على المنتجات داخل المحلات المشاركة في القرى المشاركة

1.2 Customers who click on an eVIP link for one of the participating Villages and provide their country or postcode, will receive an eVIP QR code, which will (subject to availability and any "blackout periods" that may apply at a Village) entitle the cardholder to a 10% reduction in selected boutiques at participating Villages.

1.2 المتعاملون الذين ينقرون على رابط eVIP لإحدى القرى المشاركة ويقدمون دولتهم والرمز البريدي، سيتلقون رمز الاستجابة السريعة eVIP، الذي (يخضع للتوفر وأي "فترات حجب" قد تطبق في القرية) يمنح حامل البطاقة خصماً بنسبة 10% في المتاجر المختارة في القرى المشاركة

1.3 Customers can avail the code through the following links while navigating to the section "Download your VIP Pass from the relevant Village"

1.3 يمكن للعملاء الاستفادة من الكود من خلال الروابط التالية أثناء التنقل إلى قسم "تنزيل بطاقة VIP Pass الخاصة بك من القرية ذات الصلة"

a) ADIB Visa Classic/Gold Card [Click Here](#)

(أ) بطاقة Visa الكلاسيكية/الذهبية من مصرف أبوظبي الإسلامي [انقر هنا](#)

b) ADIB Visa Platinum Card [Click Here](#)

(ب) بطاقة Visa البلاطينية من مصرف أبوظبي الإسلامي [انقر هنا](#)

c) ADIB Visa Signature Card [Click Here](#)

(ج) بطاقة Visa سيجنيتشر من مصرف أبوظبي الإسلامي [انقر هنا](#)

d) ADIB Visa Infinite Card: [Click Here](#)

(د) بطاقة Visa إيفينيت من مصرف أبوظبي الإسلامي [انقر هنا](#)

1.4 Full terms and conditions apply concerning the availability and use of the eVIP QR code. Not all boutiques in a participating Village participate in the eVIP QR code programme and restrictions and exceptions apply in some boutiques. The identities of the participating boutiques, and such terms and conditions are available online in the QR code app or upon request at the relevant participating Village Welcome, Visitor or Tourist Information Centre and on the relevant Village website.

1.4 تتطبق الشروط والأحكام الكاملة فيما يتعلق بتوفر واستخدام رمز الاستجابة السريعة eVIP. لا تشارك جميع المحلات التجارية في القرية المشاركة في برنامج رمز الاستجابة السريعة eVIP ويتم تطبيق القيود والاستثناءات في بعض المحلات. هويات المحلات المشاركة، والشروط والأحكام ستكون متاحة عبر الإنترنت في تطبيق رمز الاستجابة السريعة أو عند الطلب في مركز الترحيب أو الزائرين أو مركز المعلومات السياحية ذي الصلة بالقرية المشاركة وعلى الموقع الإلكتروني للقرية ذات الصلة

1.5 The eVIP QR code is non-transferable and is only valid for use by the person to whom it is issued. The eVIP QR code has no cash value and is not for sale or resale. The eVIP QR code will become invalid if tampered with in any way.

1.5 رمز الاستجابة السريعة eVIP غير قابلة للتحويل وهي صالحة للاستخدام فقط من قبل الشخص الذي تم إصدارها له. رمز الاستجابة السريعة eVIP ليس لها قيمة نقدية وليست للبيع أو إعادة البيع. سيصبح رمز الاستجابة السريعة eVIP غير صالح إذا تم التلاعب به بأي شكل من الأشكال

1.6 The eVIP QR code is only available to use for a period of up to 24 hours from the first purchase made using the eVIP QR code in the participating Village. The eVIP QR code cannot be used for previously made purchases.

1.6 رمز الاستجابة السريعة eVIP متاح فقط للاستخدام لمدة تصل إلى 24 ساعة من أول عملية شراء تتم باستخدام رمز الاستجابة السريعة eVIP في القرية المشاركة. لا يمكن استخدام رمز الاستجابة السريعة eVIP لعمليات الشراء التي تم إجراؤها مسبقاً

1.7 The eVIP QR code is only for use at the participating boutiques at the participating Village for which the eVIP QR code is issued and must be presented at the time of purchase in order to receive the benefit of the 10% reduction. The cardholder acknowledges that some of the participating boutiques may not be operating on the day of use. There may also be recently opened boutiques which are not listed, and the Customer should enquire at the relevant Village Welcome, Visitor or Tourist Information Centre for details.

1.7 رمز الاستجابة السريعة eVIP مخصصة للاستخدام فقط في المتاجر المشاركة في القرية المشاركة التي تم إصدار رمز الاستجابة السريعة eVIP لها، ويجب تقديمها في وقت الشراء للحصول على خصم 10% يقر حامل البطاقة بأن بعض المحلات المشاركة قد لا تعمل في يوم الاستخدام. قد تكون هناك أيضاً متاجر تم افتتاحها مؤخراً غير مدرجة ويجب على المتعامل الاستفسار من مركز الترحيب أو الزائرين أو مركز المعلومات السياحية ذي الصلة في القرية للحصول على التفاصيل

1.8 The eVIP QR code is not valid in conjunction with any other promotions or offers and will not be available during "further reduction" or "blackout" periods, when an alternative gift may be offered. Full details of any "blackout" periods when the eVIP QR code will not be available will be provided at the relevant Village Welcome, Visitor or Tourist Information Centre, and can also be accessed on the relevant Village website or at <https://www.TheBicesterVillageShoppingCollection.com>

1.8 رمز الاستجابة السريعة eVIP غير صالح بالتزامن مع أي عروض ترويجية أو عروض أخرى ولن تكون متاحة خلال فترات "مزيد من التخفيض" أو "فترات الحجب"، عندما قد يتم تقديمهم هدية بديلة. سيتم توفير التفاصيل الكاملة لأي فترات "انقطاع" عندما لا تكون رمز الاستجابة السريعة eVIP متاحاً في مركز الترحيب أو الزائرين أو مركز المعلومات السياحية ذي الصلة بالقرية، ويمكن أيضاً الوصول إليها على موقع القرية ذي الصلة أو على <https://www.thebicestercollection.com/ar/destinations/>

1.9 Bicester Village Shopping Collection does not (a) take any responsibility for the prices at which the participating boutique advertises or sells the goods from time to time; or (b) give any warranties regarding the goods (including without limitation the quality thereof) that you may obtain with the eVIP QR code at the relevant participating boutique.

1.9 لا تتحمل "مجموعة تسوق قرية بيسستر" (أ) أي مسؤولية عن الأسعار التي يروج بها المتجر المشارك عن البضائع أو يبيعها بها من وقت لآخر؛ أو (ب) تقديم أي ضمانات بخصوص البضائع (لما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، جودتها) التي قد تحصل عليها باستخدام رمز الاستجابة السريعة eVIP في المتجر المشارك ذي الصلة

1.10 ADIB encourages you to use your Covered and Debit Card only for necessary expenditures.

1.10 يحثك مصرف أبوظبي الإسلامي على استخدام بطاقة الخصم المباشر والبطاقة المغطاة الخاصة بك للنفقات الضرورية فقط

1.11 By participating in this promotion, the cardholder agrees to be bound by all other ADIB Covered Card Terms and Conditions and the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services that prohibit using any ADIB Card to purchase any non-Shari'a compliant products or services as determined by ADIB's Internal Shari'a Supervisory Committee including but not limited to alcohol, pork products, gambling, tobacco, casinos, bars, nightclubs, merchants selling and/or providing pornography related products and/or services.

1.11 بمشاركته في هذا العرض الترويجي، يوافق حامل البطاقة على الالتزام بجميع الشروط والأحكام الأخرى للبطاقات المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية التي تمنح استخدام أي بطاقة من بطاقات مصرف أبوظبي الإسلامي للدفق مقابل منتجات/خدمات غير متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية كما هو محدد من قبل لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للمصرف بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر تجار الكحول ولحم الخنزير والقمار والتبغ والكازينوها والبارات والملاهي الليلية وتجار الأفلام الإباحية والمنتجات و/أو الخدمات ذات الصلة